
1 

 

                         ΑΔΑ: 6Ι3ΓΟΚ6Λ-Δ0Ρ                                   

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                            

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ              Α Ν Α Ρ Τ Η Τ Ε Ο                                                                                 

ΝΟΜΟΣ ΑΧΑΪΑΣ           

ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΚΑΙ  

ΟΡΘΟΛΟΓΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΤΟΥ 

ΚΟΡΙΝΘΙΑΚΟΥ ΚΟΛΠΟΥ «Ο ΑΡΙΩΝ» 

 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

Τακτικής Συνεδρίασης (διά τηλεδιάσκεψης) 

Διοικητικού Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο ΑΡΙΩΝ» 

3  Ιουνίου  2021 

 

 

 ΑΡΙΘ. ΑΠΟΦ.  15 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου Προστασίας και Ορθολογικής Ανάπτυξης του Κο-

ρινθιακού Κόλπου «Ο ΑΡΙΩΝ» από τους κ.κ.: 

1.- ΧΑΛΒΑΤΖΗ ΣΤΑΜΑΤΗ, Δημ. Σύμβουλο Θηβαίων, ΠΡΟΕΔΡΟ, 2.- ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟ 

ΣΠΥΡΙΔΩΝΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 3.- ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΙΩΑΝΝΗ, 

ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λεβαδέων, 4.- ΒΑΡΔΑΚΗ ΕΥΣΤΡΑΤΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Αιγιαλείας, 

5.- ΓΡΙΒΑ ΕΥΘΥΜΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Δελφών, 6.- ΔΑΓΔΕΛΕΝΗ ΑΠΟΣΤΟΛΟ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Θηβαίων, 7.- ΔΡΙΚΟ ΓΕΩΡΓΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Μάνδρας-Ειδυλλίας, 8.- 

ΚΟΒΑΝΗ ΝΙΚΟΛΑΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Θηβαίων, 9.- ΜΟΥΡΟΥΤΣΟ ΓΕΩΡΓΙΟ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Κορινθίων, 10.- ΜΠΙΤΖΙΟ ΔΗΜΗΤΡΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Κορινθίων, 11.- 

ΝΑΝΟΠΟΥΛΟ ΒΑΣΙΛΕΙΟ, ΔΗΜΑΡΧΟ Κορινθίων, 12.- ΝΤΑΟΥΣΑΝΗ ΙΩΑΝΝΗ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Ναυπακτίας, 13.- ΠΕΡΡΑ ΣΩΤΗΡΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λουτρακίου-

Περαχώρας-Αγ.Θεοδώρων, 14.- ΠΟΛΙΤΗ ΣΤΑΥΡΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Δωρίδος, 15.- ΡΑΤΗ 

ΣΠΥΡΙΔΩΝΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λουτρακίου Περαχώρας-Αγ. Θεοδώρων, 16.- ΤΣΑΤΣΑΡΩ-

ΝΗ ΓΕΩΡΓΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Δελφών, 17.- ΤΣΟΥΚΑΛΑ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Ναυπακτίας, αιρετούς αντιπροσώπους των Δήμων-Μελών του Συνδέσμου, συνήλθε 

σήμερα στις τρεις (3) Ιουνίου 2021, ημέρα ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 18:30´ μ.μ. σε τακτική 

συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο ΑΡΙΩΝ» διά τηλεδιάσκεψης (μέσω 

της εφαρμογής Cisco Webex Meetings), μετά από την αριθ. πρωτ.: 131/28-5-2021 πρόσκληση του 

κ. Προέδρου, η οποία κοινοποιήθηκε σύμφωνα με το Νόμο σε όλα τα Μέλη και σύμφωνα με τις 

διατάξεις των άρθρων 246 και 247 του Ν.3463/06 (Δ.Κ.Κ.), καθώς και τις διατάξεις του άρθρου 10 

της Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (Π.Ν.Π.) (ΦΕΚ Α΄/55/11.3.2020), «Κατεπείγοντα μέτρα 

αντιμετώπισης των αρνητικών συνεπειών της εμφάνισης του κορονοϊού COVID-19 και της 

ανάγκης περιορισμού της διάδοσής του» η οποία κυρώθηκε με το άρθρο 2 του Ν.4682/2020 

(ΦΕΚΑ'/76/03.04.2020), καθώς και με την υπ’ αριθ. 426/77233/13.11.2020 Εγκύκλιο του 

Υπουργείου Εσωτερικών, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης 

και σε όσα ήθελε δεχθεί το Διοικητικό Συμβούλιο εκτός αυτής, αφού τα κρίνει ως κατεπείγοντα. 
Δεν προσήλθαν, αν και νόμιμα προσκλήθηκαν από τα Μέλη του Σώματος οι κ.κ.: 1.- 

ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Αιγιαλείας, ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ, 2.- ΓΙΑΝ-

ΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΒΡΑΣΙΔΑΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Λεβαδέων, 3.- ΚΑΛΛΙΑΜΠΕΤΣΟΣ 

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δωρίδος, 4.- ΚΑΡΑΛΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥ-

ΛΟΣ Λεβαδέων, 5.- ΠΑΝΤΑΖΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Βέλου-Βόχας, 6.-  
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ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΘΕΟΦΑΝΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Βέλου-Βόχας, 7.- ΡΟΥΜΠΕΚΑΣ 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Σικυωνίων, 8.- ΣΤΑΘΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Διστόμου-

Αράχωβας-Αντίκυρας, 9.- ΣΤΑΘΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Μάνδρας-Ειδυλλίας, 10.- 

ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Σικυωνίων, 11.- ΤΣΙΩΤΟΣ ΒΛΑΣΙΟΣ, 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ  Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 12.- ΤΣΟΥΚΑΛΑ ΜΑΡΙΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

Αιγιαλείας, κωλυόμενοι.      

Ο Δήμος Πατρέων δεν έχει αποστείλει απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου για την εκλογή τεσ-

σάρων (4) αντιπροσώπων του στο Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ., εντός της εκ του νόμου 

προβλεπόμενης προθεσμίας.  

Δεδομένου ότι, σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθρου 246 του Ν.3463/06 (Δ.Κ.Κ.), 

το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου εφόσον έχει περισσότερα από είκοσι πέντε (25) μέλη έχει 

απαρτία, όταν παρίσταται το ένα τρίτο (1/3) του συνολικού αριθμού των μελών του, κι αφού από 

τα τριάντα τρία (33) Μέλη συμμετείχαν στην τηλεδιάσκεψη (μέσω της εφαρμογής Cisco 

Webex Meetings) τα δεκαεπτά (17) Μέλη, ο κ. Προεδρεύων κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης. 
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Για το αντικείμενο: «Προγραμματισμός επόμενων δράσεων του Σ.Π.Ο.Α.Κ. μετά-Covid 

εποχή». 

Ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. κ. Σταμάτης Χαλβατζής (Δημ. Σύμ-

βουλος Θηβαίων), ανακοινώνει το θέμα και εκθέτει τα εξής: 

«Κύριοι, 

H πανδημία του Covid-19 άλλαξε δραστικά τα δεδομένα παγκοσμίως. Οι εξαιρετικά δύσκολες 

συνθήκες που διαμορφώθηκαν από την εξάπλωση της νόσου και τα μέτρα που ελήφθησαν για την 

αντιμετώπιση της, επέφεραν το "πάγωμα" των δράσεων. 

Όπως γνωρίζετε, στα πλαίσια προγραμματισμού δραστηριοτήτων του Συνδέσμου για το έτος 

2020, εγκρίθηκαν μεταξύ άλλων δράσεις από το Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ., που όμως λόγω των συνθηκών 

του κορονοϊού, δεν κατέστη δυνατό να υλοποιηθούν, ως ακολούθως:  

α) Με την υπ’ αρ. 28/20 απόφαση του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ εγκρίθηκε, κατόπιν πρότασης της 

ΑΛΚΥΩΝ, η διεξαγωγή ημερίδας του Σ.Π.Ο.Α.Κ. σε συνεργασία με τον Δήμο Λουτρακίου-

Περαχώρας-Αγ. Θεοδώρων και με συμμετοχή εκπροσώπου του αρμόδιου Υπουργείου, Δήμων-

Μελών, (4) Περιφερειών, επιστημονικών φορέων και περιβαλλοντικών οργανώσεων, με θέμα 

ενημέρωση και καταγραφή των υπαρχόντων δικτύων αποχέτευσης και λειτουργίας των σταθμών 

επεξεργασίας των αστικών αποβλήτων στον Κορινθιακό Κόλπο, με σκοπό την ένταξη νέων έργων 

και δικτύων σε πρόγραμμα χρηματοδότησης που θα αφορά στον τομέα βελτίωσης των υποδομών 

τους. Ορίστηκε ως τόπος διεξαγωγής το "Αλεξάνδρειο Συνεδριακό Κέντρο Λουτρακίου". 

β) Με την υπ’ αρ. 37/20 απόφαση του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. εγκρίθηκε η πρόταση του Δημάρχου 

Δελφών κ. Ταγκαλή Παναγιώτη για διοργάνωση επιστημονικής ημερίδας με αποκλειστικό θέμα 

τον Θαλάσσιο Χωροταξικό Σχεδιασμό για τον Κορινθιακό Κόλπο, σε συνεργασία του Σ.Π.Ο.Α.Κ. 

με τον Δήμο Δελφών και με συμμετοχή φορέων και Περιφερειών.  

γ) Με την υπ’ αρ. 39/20 απόφαση του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. εγκρίθηκε η σύμπραξη του Σ.Π.Ο.Α.Κ. 

με το Χαροκόπειο Πανεπιστήμιο Αθηνών και το Ελληνικό Κέντρο Θαλάσσιων Ερευνών 

(ΕΛ.ΚΕ.Θ.Ε.), καθώς και όποιου άλλου φορέα προσχωρήσει σ’ αυτή τη σύμπραξη, προκειμένου 

να υλοποιηθούν οι εξής προτάσεις που κατατέθηκαν από τον Καθηγητή και Δ/ντή Ερευνών του 

Ινστιτούτου Ωκεανογραφίας του Ελληνικού Κέντρου Θαλάσσιων Ερευνών (ΕΛ.ΚΕ.Θ.Ε.) Δρ. 

Χρήστο Αναγνώστου, ο οποίος εκπροσωπώντας και τον κ. Γιώργο Μπάλια, Καθηγητή του 

Χαροκοπείου Πανεπιστημίου Αθηνών, συμμετείχε στην εν λόγω συνεδρίαση: 
1. Αξιοποίηση του κτιρίου του Ειρηνοδικείου στο Δερβένι Κορινθίας. 

2. Δυνατότητα σύστασης μιας «Σύμπραξης» ερευνητικών, πανεπιστημιακών ιδρυμάτων και 

τοπικών φορέων, για συμμετοχή σε ευρωπαϊκά περιφερειακά και τομεακά επιχειρησιακά 

προγράμματα, για τη μελέτη και διαχείριση του Κορινθιακού Κόλπου. 
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3. Φιλοξενία επιμορφωτικών προγραμμάτων / σεμιναρίων, που εντάσσονται στο πρόγραμμα 

Δια Βίου Μάθησης.  

4. Πρόταση από ΕΛ.ΚΕ.Θ.Ε. για «δημιουργία μόνιμης έκθεσης (οπτικοακουστικό υλικό, 

ανάδειξη βιοποικιλότητας, διαδραστικοί χάρτες)». 

5. Πρόταση για διεύρυνση της συνεργασίας: α) με το Κέντρο Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης 

της Κορινθίας (Σικυωνίων) και β) με τους εκπαιδευτικούς της ευρύτερης περιοχής. 
 

Με αφορμή αφενός την υλοποίηση των προαναφερόμενων δράσεων και αφετέρου την ανάγκη 

σύγκλησης διευρυμένης συνεδρίασης Δημάρχων και Μελών του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. προκειμένου να 

συζητηθεί διεξοδικά η παράταση διάρκειας του Σ.Π.Ο.Α.Κ. καθώς πλησιάζει στην λήξη του 

(8.3.2023), αλλά και η αναγκαιότητα τροποποίησης - τελικής συγκρότησης συστατικής Πράξης 

του Συνδέσμου, προτείνω, εφόσον οι συνθήκες λόγω κορονοϊού το επιτρέψουν, να διοργανώσουμε 

μία πολυθεματική ημερίδα ή διημερίδα.  

Να καλέσουμε όλους τους Δημάρχους Δήμων-Μελών του Σ.Π.Ο.Α.Κ., Περιφερειάρχες, 

εκπροσώπους κρατικών και επιστημονικών φορέων, οικολογικών οργανώσεων και πολίτες. Να 

προσκληθούν επιστήμονες ως ομιλητές που θα συμβάλλουν στην ανάδειξη σημαντικών θεμάτων  
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που σχετίζονται με τον Κορινθιακό Κόλπο και οι εισηγήσεις τους θα αποτελέσουν την βάση 

ανάπτυξης προβληματισμού και συγχρόνως εποικοδομητικής ανταλλαγής απόψεων, ιδεών και 

εμπειριών. Οι προτάσεις που θα κατατεθούν, θα αξιολογηθούν και θα βοηθήσουν σε μεγάλο βαθμό 

την επίτευξη των στόχων του Συνδέσμου.»  

Στο σημείο αυτό ο κ. Πρόεδρος, ενημερώνει τα Μέλη σχετικά με την πρόσκληση του Δημάρ-

χου Κορινθίων κ. Βασίλη Νανόπουλου να διεξαχθεί η επόμενη συνεδρίαση δια ζώσης του Δ.Σ. 

Σ.Π.Ο.Α.Κ. εκτός έδρας στην Κόρινθο, υπό την προϋπόθεση ότι επιτρέπει το υγειονομικό 

πρωτόκολλο λόγω συνθηκών του κορονοϊού, αλλά και σύμφωνα με τα προβλεπόμενα της παρ. 8 

του άρθρου 247 του Ν.3463/06 όπως ισχύει: «Το διοικητικό συμβούλιο του Συνδέσμου Ο.Τ.Α. που 

υπάγεται σε περισσότερους νομούς, μπορεί να συνεδριάζει και στην έδρα οποιουδήποτε Ο.Τ.Α. 

μέλους, αν αυτό το αποφασίσει το διοικητικό συμβούλιο του Συνδέσμου με την απόλυτη 

πλειοψηφία του συνόλου των μελών του. Η διάταξη του προηγούμενου εδαφίου εφαρμόζεται και 

για τις συνεδριάσεις της εκτελεστικής επιτροπής».  

Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος καλεί το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ. αφού άκουσε τα όσα εξέθεσε ο κ. Πρόεδρος, έλαβε 

υπόψη του την πρόσκληση του Δημάρχου Κορινθίων κ. Βασίλη Νανόπουλου να διεξαχθεί η 

επόμενη συνεδρίαση δια ζώσης του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. εκτός έδρας στην Κόρινθο, εφόσον οι 

συνθήκες λόγω κορονοϊού το επιτρέπουν και σύμφωνα με τα προβλεπόμενα των διατάξεων της 

παρ. 8 του άρθρου 247 του Ν.3463/06 και μετά από διαλογική συζήτηση,   

Ο μ ό φ ω ν α   Α π ο φ α σ ί ζ ε ι 

α) Εγκρίνει την διοργάνωση πολυθεματικής ημερίδας ή διημερίδας με σκοπό να συζητηθούν 

διεξοδικά οι δράσεις, όπως αναλυτικά αναφέρονται στο εισηγητικό μέρος της παρούσας απόφασης, 

αλλά και θέματα που τυχόν προκύψουν και ορίζει ως χρόνο διεξαγωγής της το προσεχές 

φθινόπωρο. Σε επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. το θέμα να συζητηθεί λεπτομερώς. 

β) Ορίζει ως τόπο διεξαγωγής επόμενης συνεδρίασης δια ζώσης του Δ.Σ. Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο 

ΑΡΙΩΝ» εκτός έδρας τον Δήμο Κορινθίων, μετά από την πρόσκληση του Δημάρχου κ. Βασίλη 

Νανόπουλου. 

Απαραίτητη προϋπόθεση για την διεξαγωγή των ανωτέρω είναι η αυστηρή τήρηση του 

υγειονομικού πρωτοκόλλου, όπως προβλέπεται λόγω συνθηκών του κορονοϊού.  

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 15/2021. 

Ο Πρόεδρος       Τα Μέλη 


